
Gide is a leading international law firm and the first to have originated in France. It offers some of 

the most respected specialists in all sectors of national and international business law. In each of its 

offices in Europe, Asia, Africa, the Middle East and North America, the firm provides its clients with 

comprehensive knowledge of local markets, regional expertise, and the resources of an international 

law firm. 

Gide has been present in China since 1987 and was one of the first foreign law firms to operate in China. 

Our practice is handled by western and Chinese lawyers, working from Beijing and Shanghai, and co-

operating closely with the firm’s specialist teams in Paris and its other international offices.

Gide est le premier cabinet d’avocats international d’origine française. Il compte certains des meilleurs 

spécialistes dans toutes les branches du droit national et international des affaires. Dans chacun de 

ses bureaux en Europe, Asie, Afrique, au Moyen-Orient et en Amérique du Nord, Gide met au service 

de ses clients sa parfaite connaissance des marchés locaux, son expertise régionale et les ressources 

d’un cabinet international. 

Présent en Chine depuis 1987, Gide a été l’un des premiers cabinets étrangers à pouvoir exercer en 

Chine. Notre activité en Chine repose sur une équipe d’avocats et de juristes chinois et occidentaux, 

basée à Pékin et Shanghai, qui travaille en étroite collaboration avec les équipes spécialisées du cabinet, 

à Paris et dans les autres bureaux internationaux.
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Savoir-faire local & Compétence mondiale


